
 
 

Vltavská filharmonie – Komise Rady HMP pro vznik koncertního sálu hl. m. Prahy 

PŘEDMĚT JEDNÁNÍ: Vltavská filharmonie – Zápis z 5. jednání Komise  

ZAPSAL: MÍSTO: DATUM: ČAS: 

Monika Habrová  Online - Zoom 28. 1. 2021 15:00 

 
 

Zástupce 
 

zkrat
ka 

přítom
en 

pozván 
na příští 
jednání

zápis tel e-mail 

Komise  

Martin Krupauer, 
předseda komise, Tým Vltavská 
filharmonie 

MKR ano ano ano  m.krupauer@a8000.cz 

Petr Hlaváček – I. náměstek 
primátora HMP 

PHA ano ano ano  Petr.Hlavacek@praha.eu 

Martin Gross, Spolek pro 
výstavbu nového koncertního 
sálu 

MGR ano ano ano  martin.gross@ipr.praha.eu 

Jan Wolf  – předseda Výboru 
pro kulturu ZHMP 

JWO ne ano ano  Jan.Wolf@praha.eu 

Jakub Veselý, člen dozorčí rady 
společnosti Obecní dům a.s. 

JVE ano ano ano  jakub_v@seznam.cz 

Jiří Pospíšil – člen ZHMP JPO ne ano ano  Jiri.Pospisil@praha.eu 

Lenka Burgerová  – architektka, 
místostarostka MČ P7 

LBU ano ano ano  BurgerovaL@praha7.cz 

Hana Třeštíková – radní pro 
kulturu HMP 

HTR ano ano ano  Hana.Trestikova@praha.eu 

Monika Habrová, Tým Vltavská 
filharmonie, IPR Praha 

MHA ano ano ano  habrova@ipr.praha.eu 

Ondřej Boháč, ředitel IPR Praha OBO ano ano ano  bohac@ipr.praha.eu 

Tajemník komise – není určen       

hosté       

Zpracovatelský tým Analýzy 
využitelnosti: Henning Larsen, 
AEA, Burro Happold 
Vedoucí týmu: Merete Adler, 
dále přítomní: Natalia 
Vartapetova, Stephen Jolly, 
Adarsh Varma 

MAD ano ano ne  MAJ@henninglarsen.com 

Petra Hrubešová, Tým  
Tým Vltavská filharmonie  
IPR Praha 

PHR ano ano ano  hrubesova@ipr.praha.eu 

Zdeněk Hřib, primátor HMP ZHŘ ne ano ano  Zdenek.Hrib@praha.eu 

Martin Štěrba, manažer online 
komunikace primátora 

MŠT ne ano ano  martin.sterba@pirati.cz 

Viktor Mahrik, předseda 
zastupitelského klubu Pirátů 

VMA ne ano ano  viktor.mahrik@pirati.cz 

Lubomír Brož, člen Výboru pro 
kulturu ZHMP 

LBR ano ano ano  Lubomir.Broz@praha.eu 



 
 

Bohuslav Svoboda – člen ZHMP 
a Výboru pro kulturu ZHMP 

BSO ano ano ano  svoboda@gyn-por.cz 

Pavel Vyhnánek, náměstek 
primátora (zástupce Eliška 
Bradová) 

PVY ne ano ano  
Pavel.Vyhnanek@praha.eu 
eliska.bradova@praha.eu 

Roman Bělor, Spolek pro 
výstavbu nového koncertního 
sálu 

RBE ano ano ano  belor@festival.cz 

Zdena Javornická, zástupkyně 
ředitele Magistrátu pro sekci 
finanční a majetku 

ZJA ano ano ano  zdena.javornicka@praha.eu 

Patrik Paneš, ředitel odboru 
rozpočtu 

PPA ano ano ano  patrik.panes@praha.eu 

Pavel Zelenka, zastupitel PZE ne ano ano  Pavel.Zelenka@praha.eu 

Jan Čižinský, zastupitel, 
starosta Prahy 7 

JČI ano ano ano  Jan.Cizinsky@praha.eu 

Mariana Čapková, zastupitelka, 
Výbor pro výchovu a vzdělávání 
ZHMP (předsedkyně) 

MČA ne ano ano  Mariana.Capkova@praha.eu 

Marek Pražák – Svencom, 
s.r.o., Komunikační specialista 
týmu Vltavské filharmonie 

MPR ano ano ano  prazak@svencom.cz 

 
 
 

I. Obsah jednání  

 ÚKOLY/POZNÁMKY TERMÍN STAV ZODP.

Program jednání 

1. Úvod, přivítání 
2. Odpovědi na dotazy k analýze využitelnosti, které byly 

zaslány členy Komise a hosty zpracovatelským týmem 
3. Diskuze, shrnutí  

   

Závěry z jednání 

Komise jednomyslně per rollam přijala následující usnesení:
(PRO: 10, PROTI: 0, ZDRŽEL SE: 0) 
 
Komise Rady hl. m. Prahy pro vznik koncertního sálu hl. m. 
Prahy se na svém zasedání 28.1.2021 usnesla následovně:
 
1. Komise Rady hl. m. Prahy pro vznik koncertního sálu hl. 

m. Prahy bere na vědomí veškeré výstupy projektu 
Vltavské filharmonie, pořízené podklady a analýzu 
využitelnosti a souhlasí se závěry 1. FÁZE v nich 
obsažených a doporučuje Radě hl. m. Prahy schválit 
pokračování projektu dle představeného rozsahu a 
harmonogramu FÁZE 2. 

 
2. Na základě prostudování dokumentu „analýza 

využitelnosti“ doporučuje Komise Rady hl. m. Prahy 
pořídit doplňující materiál k finanční analýze projektu 
(provozně ekonomická analýza projektu) ve spolupráci s 
Odborem rozpočtu HMP. 

 
3. Komise Rady hl. m. Prahy doporučuje zahájit jednání se 

státem ohledně možné spolupráce a spolufinancování 
budovy Vltavské filharmonie. Provedení zajistí nám. 
Hlaváček. 

   

 



 
 

 
Všichni zúčastnění jsou vyzváni, aby schválili tento zápis  
a prezentovali jakékoliv připomínky (písemně), do dvou (2) 
dní. Po této době je zápis považován za odsouhlasený. 

   

 
 

I. PŘÍLOHY: 
  
 
 
 Schválil předseda komise: Martin Krupauer, 11.02.2021 


